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USA: Zatímco ve většině evropských zemí se zatím mnohé skutečnosti týkající se „doby
covidové“ i následné „doby očkovací“ tutlají a jsou – až na výjimky – stále mimo veřejnou
politickou debatu, v USA se již tyto otázky řeší jak v Kongresu, tak na oficiálních
summitech.

V USA se o víkendu konal  Mezinárodní summit COVID, kterého se účastnili nejen odborníci, ale také
politici, kteří se nyní zabývají řešením zločinů „doby covidové.“

Ve velké části evropských zemí se loutky Deep State oddaně podřizovaly instrukcím z USA, takže
veškerá nařízení, která zde vydávaly, vycházela čistě z hlavy Fauciho, který pak tyto škodlivé
restrikce nařizoval v USA a záhy byly aplikovány i v Evropě.

Mnoho lidí si myslí, že většina restrikcí vycházela z doporučení WHO (ta dosud pouze doporučuje,
ale nenařizuje), nicméně většina nesmyslů, které vlády zaváděly, pocházela skutečně z dílny Fauciho,
což ostatně on sám při výslechu přiznal.

A to včetně zákazu některých účinných léků, ve snaze na jedné straně zajistit co nejvíc mrtvých – a
na té druhé pak dohnat co nejvíc lidí k aplikaci genových injekcí.

I proto je pro nás velmi důležité sledovat, jak se s Fauciho manipulacemi vyrovnávají v USA, kde již
několik měsíců tyto otázky řeší Kongres.

The Gateway Pundit hovořil se senátorem Ronem Johnsonem (R-WI) v neděli na Mezinárodním
summitu Covid ve Washingtonu, DC, aby diskutovali o vládním potlačování přesných informací o
COVID-19, poškození vakcínami a nežádoucích vedlejších účincích.

Johnson v neděli na Mezinárodním summitu COVID, který se konal minulý víkend během CPAC
(setkání konzervativců), hovořil o tom, jaké kroky podniká v Senátu, aby odhalil lži velkých
farmaceutických společností a potenciální legislativu, která by zastavila reklamy na vakcíny.

Senátor Johnson byl v Senátu silným hlasem, který odhaloval nežádoucí účinky vakcín a Covidových
restrikcí a bojoval za to, aby byl „Dr. Anthony Fauci“ pohnán k odpovědnosti za sabotáž včasné léčby
pomocí levných, dostupných, generických léků Ivermektin a Hydroxychlorochin.

Dnes Johnson a kongresmanka Marjorie Taylor Greeneová (R-GA) uspořádají veřejné fórum s
názvem: „Federální zdravotnické agentury a kartel COVID: Co skrývají?“ s panelem odborníků, aby
dále odhalili, jak vláda potlačovala pravdu o COVIDu a nebezpečí vakcín COVID.

V následujícím rozhovoru s novinářem Conradsonem hovořil Johnson o nedávných rozšířených
zjištěních o „podivných bílých vláknitých sraženinách,“ které balzamovači začali objevovat v tělech
alarmující rychlostí od začátku roku 2021, kdy se začalo nařizovat očkování.
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CONRADSON: Mluvil jste o genové terapii a o tom, jak způsobuje, že naše tělo produkuje své
vlastní toxiny. Máte nějaký komentář k tomuto novému fenoménu vláknitých bílých krevních
sraženin, které balzamovači nacházejí v lidských mrtvolách?

JOHNSON: Není to nový fenomén. Bylo to záměrně ututláno. O těchto věcech víme už nejméně rok.
Nešťastné je, že zdravotnický establishment obecně, a samozřejmě i naše federální zdravotnické
agentury, odrazují od pitvy.

Takže jediný důkaz, který o tom dostáváme, je od balzamovačů, kteří mají potíže s tím, aby se
balzamovací tekutina dostala do jejich mrtvých klientů – mrtvol. Takže je to skutečný problém.

Viděl jsem malou lahvičku plnou těchto sraženin, ale viděl jsem také všechny druhy videí. V
některých případech se je lidé snaží zdiskreditovat tím, že říkají: „No, takové věci jsme viděli v
minulosti.“ Nejsem lékař. Nejsem balzamovač. Nevím, jaká je pravda.

Ale je tu strašně moc důkazů a je tu pán, který provedl průzkum mezi stovkami balzamovačů a
chystá se zveřejnit výsledky, které už má. To je něco, na co bychom se měli podívat.

Můj problém je, že prostě nejsme schopni klást otázky a ti, kteří kladou otázky, ti, kteří předkládají
důkazy, jsou okamžitě ostrakizováni, kritizováni, očerňováni, zesměšňováni, a to není věda.

CONRADSON: Vakcína se objevila během Trumpovy administrativy. Myslíte si, že to byl pokus
velkého farmaceutického průmyslového komplexu pošpinit Trumpovo jméno a zanechat skvrnu na
jeho záznamech?

JOHNSON: Určitě existovali lidé, kteří chtěli využít pandemii ke zničení Trumpa – o tom
nepochybuji. Pokud jde o vakcínu, myslím si, že vždy měli tuto platformu mRNA. Může to být vysoce
zisková platforma, protože v podstatě můžete poslat e-mailem genetický kód pro novou vakcínu přes
noc a okamžitě začít vyrábět, takže by to mohla být vysoce zisková platforma pro vakcíny.

Farmaceutické společnosti samozřejmě zjistily, že vakcíny jsou vysoce ziskové, a proto dělají vše, co
je v jejich silách, aby zničily každého, kdo zpochybňuje, jak bezpečná nebo účinná je jakákoli
vakcína, včetně vakcíny COVID, a proto sabotují včasnou léčbu.

A znovu chci, aby se nad tím všichni vaši posluchači zamysleli: proč jsme na ně netlačili? Proč byla
operace Warp Speed? Proč jsme neprozkoumali všechny možné molekuly a proč jsme sabotovali
hydroxychlorochin? Existují studie, které ukazují, že to rozhodně bylo účinné; Ivermektin je naprosto
účinný.

Proč jsme to sabotovali? Proč pokračujeme v sabotáži těchto účinných terapií? A proč nehledáme
víc? Proč jsme zcela závislí na vakcínách? Moje poslední poznámka k vakcínám: s množstvím, které
nyní podáváme dětem, co by se mohlo pokazit?

Pokaždé, když dítěti vpíchnete vakcínu, zahráváte si s jeho imunitním systémem. Je to tak, že
autoimunitní onemocnění jsou na vzestupu? Musíme si tedy tyto otázky položit.

CONRADSON: Proč si myslíte, že se pokusili potlačit hydroxychlorochin a ivermektin jako možnosti
léčby, a uvidíme někdy odpovědnost za to, co v podstatě zavraždilo americké občany?

JOHNSON: Měli tuto platformu mRNA. U zvířat to nikdy neuspěla, ale věděli, jak výnosná platforma
to může být. Už zjistili, jak ziskové jsou vakcíny, protože se nemusí obávat odpovědnosti. Prostě tyto
věci dostanete do očkovacího kalendáře pro děti a prostě začnete tisknout peníze.



Nikdo nemůže zpochybnit účinnost. Nikdo nemůže zpochybnit jejich bezpečnost. Takže vakcíny jsou
pro farmaceutické společnosti vysoce ziskové, takže je budou tlačit. A samozřejmě, že mají ve vládě
své jedince, kteří je tlačí spolu s nimi. Opět, naše zdravotnické agentury byly zcela uchváceny
velkými farmaceutickými společnostmi.

CONRADSON: A vaši kolegové. Řekl jste, že někteří z nich zažívají tyto nežádoucí účinky vakcín. Jak
je možné, že o tom nechtějí mluvit a nepožadují zodpovědnost od naší vlády?

JOHNSON: Můj odhad je, že chápou, jak jsou lidé, kteří tyto věci zpochybňují, zesměšňováni a
očerňováni. A oni se prostě nechtějí smířit s potížemi.

CONRADSON: Hovořil jste o možném omezení reklam těchto farmaceutických společností a o snaze
zastavit je jinými způsoby. Jak to můžeme udělat?

JOHNSON: Přijměte zákon. Jsme jednou z mála zemí, které to umožňují. A poslouchejte, já jsem
zastánce volného trhu. Za normálních okolností bych nebyl na straně uvalení takového vládního
omezení na podnikání. Ale když vidím, jak utrácejí miliardy a jak je používají k tomu, aby se zmocnili
příběhu a zničili každého, kdo ho zpochybňuje, tak to musí přestat.

K uvedenému jen dodávám, že také u nás nejsou reklamy na farmaceutika zakázané, což je tedy
problém nejen USA, ale většiny evropských zemí.

Farmaceutické firmy tak mají ve své moci nejen lékaře a politiky, ale také média.

Rozhovor můžete shlédnout ve videu níže:
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